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Svar på interpellation (2012:49) av Tomas Rudin (S) om möjligheterna att behålla 

golfträningsanläggningen vid Årstafältet 

 

Tomas Rudin (S) har den 26 november 2012 i en interpellation ställt följande frågor till mig: 

1. Ser idrottsborgarrådet någon möjlighet att låta Årstafältets golfanläggning 

vara kvar även efter det att en ny stadspark anlagts på fältet? 

2. Vad avser idrottsborgarrådet göra för att säkerställa att en öppen 

verksamhet, som vänder sig till en golfintresserad allmänhet utan 

klubbmedlemskap, kan finnas i Stockholms södra delar? 

 

Som svar vill jag anföra följande: 

För att fler människor ska börja röra på sig är det viktigt att det är enkelt att komma igång. 

Lättillgängliga idrotts- och fritidsanläggningar gör det enklare för stockholmarna att vara 

fysiskt aktiva och ett brett utbud av olika idrotts- och fritidsutbud ökar också möjligheterna att 

locka fler människor. Mot denna bakgrund är Årstafältets golfanläggning ett uppskattat inslag 

i stadens idrotts- och fritidsutbud. 

Golf är emellertid en förhållandevis ytkrävande sport vilket gör det särskilt utmanande att 

inrymma den typen av verksamhet i en växande storstad med ett mycket stort bostadsbehov 

och begränsad tillgång till mark. 

I dagslägen har de berörda förvaltningarna gjort bedömningen att den nya stadsparken vid 

Årstafältet inte är tillräckligt stor för att Årstafältets golfanläggning i sin nuvarande 

omfattning ska kunna inrymmas. Jag är dock inte främmande för att tillsammans med 

exploateringsnämnden pröva möjligheten att avsätta delar av den nya parken till golfändamål 

alternativ att medverka till att verksamheten får möjlighet att omlokaliseras till annan plats, 

exempelvis söder om Östbergavägen. 

 

Stockholm den 18 september 2013 

Regina Kevius (M) 

Stadsbyggnads- och idrottsborgarråd 


